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Witam	Was	kochani,	Siostry	i	Bracia!	
Pozdrawiam	Was	serdecznie	słowami,	które	do	swoich	uczniów	powiedział	Pan	Jezus:	„Mam	także	

inne	 owce,	 które	 nie	 są	 z	 tej	 owczarni.	 Je	 także	muszę	 przyprowadzić	 i	 będą	 słuchać	Mojego	 głosu.	
I	będzie	jedna	owczarnia	i	jeden	pasterz”	/J	10,16	PE/.	Pan	Jezus	mówił	swoim	uczniom	o:	„innych	
owcach”,	 które	 także	 musi	 przyprowadzić,	 aby	 mógł	 być	 ich	 pasterzem.	 My	 już	 jesteśmy	 w	 Jego	
owczarni,	ale	wokół	nas	jest	tak	wiele	pogubionych	owiec,	które	Pan	Jezus	chce	wprowadzić	do	swojej	
owczarni.	Teraz,	jak	nigdy	dotąd	jest	dobry	czas,	aby	zapraszać	pogubione	owce	do	owczarni	Dobrego	
Pasterza.	

Za	nami	 święta	Wielkanocne,	które	spędziliśmy,	myślę	zgodnie	z	zaleceniem	władz,	w	naszych	
małych	rodzinach.	Wierzę,	że	był	to	dla	nas	wszystkich	dobry	czas	i	wniósł	w	życie	naszych	rodzin	
Boże	błogosławieństwo.	W	tym	kontekście	chciałbym	przypomnieć	Wam	znaną,	historię	zapisaną	
w	Ewangelii	 Jana	 w	 rozdziale	 21.	 Uczniowie	 spotkali	 zmartwychwstałego	 Pana,	 jak	 to	 czytamy	
w	Ewangelii	Jana	w	rozdziale	20,	ale	po	tym	jak	Go	spotkali,	nie	bardzo	wiedzieli,	co	mają	ze	sobą	
począć.	W	tej	nowej	dla	nich	sytuacji,	Piotr	powiedział,	że	pójdzie	łowić	ryby,	tak	jak	robił	to	zanim	
poznał	Pana.	Dołączyło	do	niego	sześciu	innych	uczniów	Jezusa.	Gdy	całą	noc	pracując	nic	nie	złowili,	
przyszedł	do	nich	Pan	Jezus	i	kazał	im	zarzucić	sieć	po	prawej	stronie	łodzi	i	na	Jego	słowo	złowili	tak	
wiele	ryb,	że	mieli	problemy	z	wyciągnięciem	sieci.	Po	tym	jawnym	cudzie,	którego	doświadczyli,	Pan	
Jezus	przeprowadził	rozmowę	z	Piotrem	pytając	go,	czy	Go	kocha	i	na	zapewnienie	Piotra,	że	tak	jest,	
Piotr	 otrzymał	 od	 Pana	 polecenie:	„Paś	moje	 owce”	 /J	 21,17	 PE/.	 Pomimo	 ograniczeń,	 które	 nas	
dotknęły,	my	też	musimy	zadać	sobie	pytanie,	jak	możemy	troszczyć	się	o	„Jego	owce”,	również	te,	
które	jeszcze	są	pogubione.	Modlę	się,	aby	tak	jak	wtedy	stanął	blisko	uczniów,	teraz	stanął	blisko	nas	
i	powiedział	nam,	 jak	my	możemy	zatroszczyć	 się	o	„Jego	owce”,	w	 tej	 jakże	 innej,	nowej	dla	nas	
sytuacji	spowodowanej	przez	epidemię	koronawirusa.	

Po	 raz	kolejny	 zachęcam	do	udziału	w	nabożeństwie	 transmitowanym	z	Palowic,	 a	dostępnym	
w	niedzielę	 19	 IV	 2020	 na	 stronie	 naszego	 Kościoła	 pod	 adresem:	www.kwch.org	 o	 godz.	 10:00.	
Zachęcajcie	proszę	do	udziału	tak	szeroko,	jak	to	jest	możliwe.	Niekiedy	wystarczy	wysłać	SMS.	Pan	
Bóg	otworzył	nam	drzwi,	a	my	mamy	przez	nie	przechodzić,	co	nie	jest	łatwe,	bo	wcześniej	przez	nie	
nie	 przechodziliśmy.	 Nabożeństwo	 emitowane	 w	 niedzielę	 wielkanocną	 w	 ciągu	 tego	 tygodnia	
obejrzane	zostało	na	prawie	4	000	komputerów	i	innych	urządzeń	mobilnych.	Chciejmy	się	modlić	
o	wszystkich	uczestników	tego	i	poprzednich	nabożeństw,	aby	usłyszeli	głos	Jezusa!	

Zachęcam,	aby	w	Waszych	domach	obchodzić	 łamanie	chleba,	tak	 jak	w	Waszym	Zborze	macie	
w	zwyczaju.	Pan	Jezus	powiedział:	„gdzie	bowiem	dwóch	albo	trzech	gromadzi	się	w	Moje	imię,	tam	
jestem	pośród	nich”	 /Mt	18,20	PE/.	Prawdopodobnie	nie	 szybko	będziemy	mogli	 zgromadzać	 się	
w	naszych	Zborach	w	pełnym	komplecie.	

Jeszcze	wiele	innych	znaków	uczynił	Jezus	wobec	swoich	uczniów,		
które	nie	są	spisane	w	tej	Księdze.	Te	zaś	spisano,	abyście	uwierzyli,	że	Jezus	jest	Mesjaszem,		

Synem	Boga	i	abyście	wierząc,	mieli	życie	w	Jego	imię	/J	20,30-31	PE/.	

Z_yczę	Wam	wszystkim	pięknej	i	błogosławionej	niedzieli!	

Was	brat	w	Panu	Jezusie	

Jerzy Karze³ek 
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